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Metropoolregio Eindhoven 

Vergadering Dagelijks Bestuur d.d. 11 december 2023  

Agendapunt :

  

8. 

Onderwerp : Ingekomen stukken en mededelingen  

Probleemstelling : 

 

 

Voorstel : 1. Instemmen met bijgevoegde concept-antwoordbrief aan raad  

Gemert-Bakel over regionale bekostigingssystematiek 

bereikbaarheid.  

2. Kennisnemen van afspraken Portefeuillehoudersoverleg 

mobiliteit over herprioritering SmartwayZ.nl. 
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Adviesnota vergadering 

Dagelijks Bestuur d.d. 11 december 2023  

AGENDAPUNT  

Onderwerp Ingekomen stukken en mededelingen  

 

 

Mobiliteit 

 

1- Brief raad Gemert-Bakel van 17 november 2023 met vragen over regionale bekostigingssystematiek 

bereikbaarheid [bijlage 1] 
 

Toelichting 

Om meer duidelijkheid te krijgen over de financiële consequenties van de regionale 

bekostigingssystematiek heeft de raad van Gemert-Bakel enkele vragen gesteld, die zijn beantwoord  

in de bijgevoegde concept-antwoordbrief [bijlage 2]. De antwoorden kunnen worden meegenomen bij  

de besluitvorming in de raad van Gemert-Bakel.   

 

VOORSTEL:  

Instemmen met bijgevoegde concept-antwoordbrief aan raad Gemert-Bakel over regionale 

bekostigingssystematiek bereikbaarheid.  

 

2- Herprioritering SmartwayZ.nl 

Op de agenda van uw vorige vergadering stond het onderwerp herprioritering SmartwayZ.nl. Afgesproken 

is hierop in deze vergadering terug te komen.  

 

Toelichting – Terugkoppeling Portefeuillehoudersoverleg mobiliteit  
Tijdens het Poho mobiliteit van 23 november 2023 is gesproken over de herprioritering SmartwayZ.Nl. Naar 
aanleiding van de herprioritering bij SmartwayZ.Nl moeten een aantal onderdelen op het gebied van 
mobiliteit en verstedelijking van de Brainportregio elders ondergebracht worden. Het gaat hierbij onder 
andere over de afspraken, die zijn gemaakt in de Brainportdeal. Op  
14 december a.s. wordt een voorstel hiervoor in de Programmaraad Smartwayz.Nl verwacht. Belangrijk  
is dat de Metropoolregio Eindhoven hier goed op aangesloten is.  
 
Daarom heeft het Poho mobiliteit ingestemd met de volgende punten:    

1. Proces in gang zetten om te komen tot een nadere uitwerking over de genoemde opgaven uit het 
Korte termijn pakket A2/N2 en te komen met een voorstel en uitgewerkte afspraken over het onder 
brengen van de taken bij de MRE. Daarvoor moeten in elk geval goede afspraken gemaakt worden 
over:  
a. Capaciteit  
b. Financiën  
c. Risico’s en risicomanagement  
d. Werkafspraken  

2. De Stuurgroep mobiliteit te mandateren dit proces waar nodig bestuurlijk te begeleiden.  
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3. De opgave Hubs binnen het KTM A2/N2 pakket is urgent. Hier moeten op korte termijn afspraken 
gemaakt en beslissingen genomen worden met betrekking tot realisatie van de hubs, die nu in de 
planvormingsfase komen of zijn. De Provincie heeft aangegeven hier samen met een bestuurder uit 
de regio regie op te willen voeren. Afgesproken is dat Jeroen Rooijakkers (lid van de Stuurgroep 
mobiliteit) namens de regio kwartiermaker zal zijn.   

4. Voor de lange termijn geldt voor de opgave Hubs dat er ook rekening gehouden moet worden met 
de governance voor exploitatie en het stimuleren van het gebruik van deze hubs. Daarover moet 
besluitvorming in de regio nog plaatsvinden.  

5. De programmaraad meegeven dat we mee willen werken aan de nieuwe manier van werken, maar 
dat voor de regio zorgvuldigheid voor snelheid gaat, en daarom Q1 2024 te gebruiken voor het 
maken van afspraken, zodat een zorgvuldige overdracht kan plaatsvinden.   

  
Daarbij zijn de onderstaande opmerkingen nog gemaakt, die meegenomen moeten worden in het proces:  

• Laten we afspraken maken in Q1. Verdere uitwerking volgt dan in 2024.   

• De gemaakte afspraken worden voorgelegd aan het poho en het Dagelijks Bestuur (voor wat  
organisatorische afspraken betreft).  

• Maak duidelijk wie nu waarvoor verantwoordelijk is en waar besluiten genomen worden. 

• We hebben ook echt commitment van de Provincie nodig bij dit proces.   
 

Meer inhoudelijke opmerkingen:  

• Governance van de Hubs is nu al een probleem, hier moet snel een oplossing voor gevonden 
worden. Insteek is dat de Provincie trekker wordt bij de HUB’s. Jeroen zal als kwartiermaker 
namens de regio meewerken en meedenken.  

• Er ligt ook nog een taak met betrekking op de procesbegeleiding als het gaat om het voeren van 
regie op lopende onderzoeken uit het brede MIRT Programma, waarover nog besluitvorming moet 
plaatsvinden en monitoring van en rapportage over de voortgang. 

• Fietsroutes moeten er ook onder gebracht worden. 

• Graag nog duidelijkheid over de N279, blijft dat wel SmartwayZ.NL? 
 

VOORSTEL:  

Kennisnemen van afspraken Portefeuillehoudersoverleg mobiliteit over herprioritering SmartwayZ.nl. 

 


